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  PROTOKÓŁ  Nr VIII / 2011  

z przebiegu VIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 
z dnia 26 maja 2011 roku 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  powitał radnych, Pana Wiesława Czyczerskiego, 
Burmistrza Zbąszynka; Pana Jana Makarewicza, Sekretarza Gminy, Panią Anetę Nawracała, 
Skarbnik Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych, kierowników referatów Urzędu 
Miejskiego w Zbąszynku, Pana Marcina Mintę, Kierownika OKSiR, który równieŜ pełni 
funkcję radnego powiatowego, dyrektorów szkół, w tym m.in. Panią Karolinę Jarczyńską, 
Zastępcę Dyrektora I Gimnazjum w Zbąszynku, Panią Katarzynę Wrzostek, opiekuna 
uczniów ZST w Zbąszynku (w tym ich samych),  sołtysów, przybyłych na sesję mieszkańców, 
przedstawicieli mediów oraz pozostałych przybyłych  i  otworzył obrady VIII sesji Rady 
Miejskiej w Zbąszynku o godz. 1300. Jednocześnie stwierdził, Ŝe na sali obecnych jest 14 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości 
stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/.  
 
Nieobecny: 
Wojciech Półtorak 
 
 
Do pkt. 2.  

Wybór Sekretarza obrad 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnej  Wiolety Muszyńskiej (wyraziła zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radn ą Wiolet ę Muszyńską funkcji Sekretarza obrad dzisiejszej 
sesji Rady - głosowało 14 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady została radna Wioleta Muszy ńska. 

Do pkt.3.  

Przyjęcie porz ądku obrad 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad.  
 
P o r z ą d e k   o b r a d :  

1.   Otwarcie sesji 
2.   Wybór Sekretarza obrad 
3.   Przyjęcie porządku obrad 
4.   Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6.   Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
7.   Interpelacje i zapytania 
8.   Funkcjonowanie placówek oświatowych na terenie Gminy Zbąszynek 
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      a/ informacja z działalności w roku szkolnym 2010/2011 
      b/ informacja z planu zadań do realizacji w roku szkolnym 2011/2012 
9. Program Współpracy Gminy Zbąszynek z organizacjami pozarządowymi oraz innymi  
      podmiotami: 
      a/ informacja z działalności w 2010 roku 
      b/ informacja z planu zadań do realizacji w 2011 roku 
10. Podjęcie uchwał: 
    a) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej obejmującej lata 2011-2025  
       (projekt nr 1) 
    b) w sprawie zmian uchwały budŜetowej na 2011 rok (projekt nr 2) 
    c) w sprawie  zmiany Uchwały Nr XLVI/25/2010 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 20  
        maja 2010 (projekt nr 3) 
    d) w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVI/24/2010 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 20  
        maja 2010 (projekt nr 4) 
    e) w sprawie zaciągnięcia kredytu inwestycyjnego – długoterminowego (projekt nr 5) 
    f) w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Zbąszynka (projekt nr 6) 
11.  Odpowiedzi na interpelacje 
12.  Oświadczenia i wolne wnioski 
13.  Zakończenie obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  wprowadził zmianę w punkcie 10 podpunkt „a”. 
Podpunkt ten po zmianie uzyskał następujące brzmienie: „w sprawie zmiany Uchwały Nr 
III/12/2010 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 28 grudnia 2010 roku w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek na lata 2011-2025.( projekt nr 1)”. 
 
Innych zmian  do niniejszego porz ądku obrad nie zgłoszono.  
 
Porządek obrad po zmianie:  
 
1.   Otwarcie sesji 
2.   Wybór Sekretarza obrad 
3.   Przyjęcie porządku obrad 
4.   Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6.   Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
7.   Interpelacje i zapytania 
8.   Funkcjonowanie placówek oświatowych na terenie Gminy Zbąszynek 
      a/ informacja z działalności w roku szkolnym 2010/2011 
      b/ informacja z planu zadań do realizacji w roku szkolnym 2011/2012 
9. Program Współpracy Gminy Zbąszynek z organizacjami pozarządowymi oraz innymi  
      podmiotami: 
      a/ informacja z działalności w 2010 roku 
      b/ informacja z planu zadań do realizacji w 2011 roku 
10. Podjęcie uchwał: 
    a) w sprawie zmiany Uchwały Nr III/12/2011 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 28 
        grudnia 2010 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  
        Zbąszynek na lata 2011-2025.( projekt nr 1)”. 
    b) w sprawie zmian uchwały budŜetowej na 2011 rok (projekt nr 2) 
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    c) w sprawie  zmiany Uchwały Nr XLVI/25/2010 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 20  
        maja 2010 (projekt nr 3) 
    d) w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVI/24/2010 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 20  
        maja 2010 (projekt nr 4) 
    e) w sprawie zaciągnięcia kredytu inwestycyjnego – długoterminowego (projekt nr 5) 
    f) w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Zbąszynka (projekt nr 6) 
11.  Odpowiedzi na interpelacje 
12.  Oświadczenia i wolne wnioski 
13.  Zakończenie obrad 
 
Porządek sesji po zmianie przyj ęto jednogło śnie. 
 
 
 
Do pkt. 4  

 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował radnych, Ŝe protokół przez czas trwania 
sesji będzie wyłoŜony do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.12 porządku 
obrad. 
 
Do pkt. 5  

Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 

Do pkt.6  

Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym 

Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił informację z działalności w okresie 
międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  

W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 
dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 
międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 28 kwietnia do 25 
maja 2011 r. - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 

Burmistrz Zbąszynka wspomniał równieŜ o obchodzonym w tym roku 20-leciu istnienia firmy 
Swedwood. Pan Wiesław Czyczerski  podkreślił fakt, iŜ niniejsza firma prowadzi swoją 
działalność na terenie Gminy od ponad 12 lat. Dzięki jej obecności zdecydowanie 
zmniejszyła się ilość bezrobotnych oraz poprawiła się kondycja finansowa Gminy. 

Z tego teŜ względu została zaprezentowana prezentacja multimedialna o niniejszym 
pracodawcy. Sekretarz Gminy Jan Makarewicz , omówił najwaŜniejsze zagadnienia 
dotyczące firmy, w tym m. in.: historię powstania firmy, prognozę jej rozbudowy, plan fabryk 
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rozmieszczonych w Chlastawie, Zbąszyniu, Babimoście, strukturę organizacyjną firmy, jej 
budŜet, skalę zatrudnienia, warunki zatrudnienia, strukturę wieku oraz wykształcenia 
pracowników itp. 

Pytań do przedstawionych informacji nie zgłoszono. 

Do pkt. 7  

 Interpelacje i zapytania 

Radny Ryszard Stachowiak skierował zapytanie odnośnie ilości oddziałów klas pierwszych 
w roku następnym, a mianowicie ile z nich powstanie w Zbąszynku, a tym samym czy 
powstanie oddział w Dąbrówce Wlkp.? 

Radny Jan Greczycho skierował zapytanie odnoszące się do zadłuŜenia Gminy Zbąszynek, 
a mianowicie jak wygląda ono na dzień dzisiejszy? 

 
Do pkt. 8  
 
                  Funkcjonowanie placówek o światowych na terenie Gminy Zb ąszynek 
                  a/ informacja z działalno ści w roku szkolnym 2010/2011 
                  b/ informacja z planu zada ń do realizacji w roku szkolnym 2011/2012 
 
 
Dokładne informacje dotyczące funkcjonowania placówek oświatowych na terenie Gminy 
Zbąszynek zostały przedstawione przez Kierownik Referatu O światy Barbar ę Stasik  na 
posiedzeniach Komisji Stałych Rady. 
W ramach uzupełnienia Pani Barbara Stasik  przedstawiła prezentację multimedialną,  
w której m. in. zawarła takie informacje jak: finansowanie oświaty – zestawienie z metryczki 
subwencji oświatowej na 2011 rok, wydatki wg klasyfikacji budŜetowej na lata 2009-2011, 
wskaźniki oświatowe w Gminie Zbąszynek w 2010-2011 roku. Ponadto Kierownik Referatu 
Oświaty wspomniała o środkach finansowych pozyskanych z tytułu najmu pomieszczeń 
szkolnych, przeprowadzonych i planowanych remontach placówek oświatowych, jak równieŜ 
o realizowanych przez szkoły projektach i programach ( w tym m. in.: ”Comenius”, „Trzymaj 
formę”, „ Radosna szkoła” i wiele innych).   
/Materiały dotyczące funkcjonowania oświaty na terenie Gminy Zbąszynek, przekazane 
przez Kierownik Referatu Oświaty na posiedzeniach Komisji Stałych stanowią załącznik nr 6 
do niniejszego protokołu/. 
 
Do informacji zło Ŝonej przez Kierownik Referatu O światy pyta ń nie zgłoszono. 
 
Rada Miejska jednogło śnie przyj ęła przedstawion ą informacj ę. 
 
Korzystając z okazji Przewodnicz ący Rady Jan Mazur w imieniu Rady Miejskiej  
w Zbąszynku złoŜył dyrektorom oraz gronu pedagogicznemu podziękowania za 
zaangaŜowanie w sprawną organizację pracy, dającą widoczne rezultaty. Ponadto 
pogratulował wielu sukcesów uczniom oraz Ŝyczył im udanych wakacji, które zapewne są 
przez nich wyczekiwane, a niebawem nadejdą. 
 
 



Rada Miejska w Zbąszynku   VI kadencja Samorządu 

        2010-2014 

 

5 
 

 
 

 
Do pkt. 9  
 
                 Program Współpracy Gminy Zb ąszynek z organizacjami pozarz ądowymi   
                 oraz innymi podmiotami: 
                 a/ informacja z działalno ści w 2010 roku 
                 b/ informacja z planu zada ń do realizacji w 2011 roku 
 
Informację dotyczącą Programu Współpracy Gminy Zbąszynek z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami w latach 2010-2011 przedstawiła Podinspektor 
Dorota Podloch.  
/Informacja z realizacji Programu Współpracy Gminy Zbąszynek z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/. 
 
Do informacji zło Ŝonej przez Podinspektor Dorot ę Podloch pyta ń nie zgłoszono. 
 
Rada Miejska jednogło śnie przyj ęła przedstawion ą informacj ę. 
 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur podziękował uczniom ZST w Zbąszynku za udział w VIII 
zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku. 
Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami opuścili oni salę obrad nie biorąc tym samym udziału 
w dalszej części posiedzenia. 
 
Następnie Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  ogłosił 5 minutową przerwę. 
 
 
 Po przerwie:  
 
 
Do pkt. 10  
 
               Podjęcie uchwał 
 

a) 
 

Skarbnik Gminy Aneta Nawracała  przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały Nr III/12/2010 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 28 grudnia 2010 roku w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek na lata 2011-2025  
(projekt nr 1). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VIII/22/2011  
w sprawie zmiany Uchwały Nr III/12/2010 Rady Miejskiej  w Zbąszynku z dnia 28 grudnia 
2010 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek na 
lata 2011-2025. 
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W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr VIII/22/2011 w sprawie zmiany Uchwały Nr III/12/ 2010 Rady Miejskiej w Zb ąszynku  
z dnia 28 grudnia 2010 roku w sprawie uchwalenia Wi eloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Zb ąszynek na lata 2011-2025 została podj ęta jednogło śnie. 
/ Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/. 
 
b) 

Skarbnik Gminy Aneta Nawracała  przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian 
uchwały budŜetowej na 2011 rok (projekt nr 2). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VIII/23/2011  
w sprawie zmian uchwały budŜetowej na 2011 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr VIII/23/2011 w sprawie zmian uchwały bud Ŝetowej na 2011 rok  została podj ęta 
jednogło śnie . 
/Uchwała stanowi załącznik nr 9  do niniejszego protokołu/. 
 
c) 

Skarbnik Gminy Aneta Nawracała  przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XLVI/25/2011 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 20 maja 2010 roku  
(projekt nr 3). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VIII/24/2011  
w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVI/25/2011 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 20 maja 
2010 roku. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr VIII/24/2011 w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVI/25 /2011 Rady Miejskiej  
w Zbąszynku z dnia 20 maja 2010 roku  została podj ęta jednogło śnie. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/. 
 
d) 
Skarbnik Gminy Aneta Nawracała  przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XLVI/24/2011 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 20 maja 2010 roku  
(projekt nr 4). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VIII/25/2011  
w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVI/24/2011 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 20 maja 
2010 roku. 
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W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr VIII/25/2011 w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVI/24 /2011 Rady Miejskiej  
w Zbąszynku z dnia 20 maja 2010 roku  została podj ęta jednogło śnie. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. 
e)  

Skarbnik Gminy Aneta Nawracała  przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego – inwestycyjnego (projekt nr 5). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych przy 12 głosach „za” i 2 głosach wstrzymujących 
podjęła Uchwałę Nr VIII/26/2011 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego – 
inwestycyjnego. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr VIII/26/2011 w sprawie zaci ągni ęcia kredytu długoterminowego - inwestycyjnego 
 została podj ęta przy 12 głosach „za” i 2 głosach wstrzymuj ących.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 
 
f) 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił treść projektu uchwały w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia dla Burmistrza Zbąszynka (projekt nr 6). 
Następnie przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na swoich posiedzeniach  
z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 
do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radny Jan Greczycho  zgłosił swoje zastrzeŜenie co do wysokości wynagrodzenia 
Burmistrza Zbąszynka, którego zmianę wysokości reguluje niniejsza uchwała. Zdaniem 
radnego, od czasu kiedy jest członkiem Rady Miejskiej, podejmowane są uchwały o 
kredytach i poŜyczkach, więc podejmowanie uchwały o ustaleniu wynagrodzenia dla 
Burmistrza nie jest jego zdaniem zasadne. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował, iŜ  wspomniane przez radnego Jana 
Greczycho  zaciąganie kredytów i poŜyczek nie ma związku z ustaleniem wynagrodzenia 
Burmistrza Zbąszynka, a z realizacją szeregu inwestycji realizowanych na terenie Gminy 
Zbąszynek. Działania te są w pełni zasadne, gdyŜ jak wiadomo w Polsce nie ma Gminy, 
która chcąc się rozwijać, nie zaciągałaby poŜyczek i kredytów na realizację inwestycji. Aby 
pozyskać środki finansowe z zewnątrz  naleŜy podejmować niniejsze działania, poniewaŜ 
tylko w ten sposób moŜna przyspieszyć rozwój Gminy. Przewodnicz ący Rady  zaznaczył 
przy tym, iŜ  budzący wątpliwość radnego, projekt uchwały jest zgodny z rozporządzeniem 
Rady Ministrów. Ponadto decydując się na jego sporządzenie Przewodnicz ący Rady  miał 
na względzie przede wszystkim pracę Burmistrza i zaangaŜowanie, które przynoszą 
widoczne rezultaty.  
Następnie Przewodnicz ący Rady  zarządził głosowanie. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych przy 9 głosach „za”, 3 głosach przeciw i  2 głosach 
wstrzymujących podjęła Uchwałę Nr VIII/27/2011 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 
Burmistrza Zbąszynka. 
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W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr VIII/27/2011 w sprawie ustalenia wynagrodzenia d la Burmistrza Zb ąszynka  została 
podj ęta przy 9 głosach „za”, 3 głosach przeciw i 2 głosa ch wstrzymuj ących.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt. 11  
 

Odpowiedzi na interpelacje 
 

W odpowiedzi na zapytanie zgłoszone przez radnego Ryszarda Stachowiaka, Burmistrz 
Zbąszynka  poinformował, iŜ od szeregu lat przestrzega zasady, zgodnie z którą jeśli nie ma 
wystarczającej ilości uczniów (minimum 13 dzieci), to nie podejmuje decyzji o utworzeniu 
oddziału. Ze wstępnych ustaleń Burmistrza wynika, iŜ  w Dąbrówce Wlkp. liczba dzieci waha 
się pomiędzy 13-15 uczniów. (Liczba ta zwiększyła się od ostatniego czasu za sprawą 
zaangaŜowania radnego Bogusława J ędrasiaka , który to osobiście przekonywał rodziców 
dzieci 6-letnich, by ci wysłali swoje pociechy wcześniej do szkoły). 
Mając na uwadze taki obrót sprawy, Pan Wiesław Czyczerski  oznajmił, Ŝe jeśli we wrześniu 
liczba dzieci nie zmniejszy się to oddział w Dąbrówce Wlkp. będzie otwarty, jeśli jednak 
ulegnie ona  niekorzystnej zmianie, decyzja o otwarciu będzie  cofnięta i dzieci z Dąbrówki 
Wlkp. będą przewoŜone do Zbąszynka. Z kolei odnosząc się do sytuacji w Zbąszynku, 
Burmistrz poinformował, Ŝe wygląda ona podobnie. JeŜeli zgłosi się odpowiednia liczba 
dzieci 6 i 7 letnich to utworzone zostaną 3 oddziały, jeśli jednak będą to sami 7-latkowie to 
ich niewielka ilość nie będzie wystarczająca do otwarcia tylu oddziałów, więc ostatecznie 
funkcjonować będą tylko dwa z nich.  
 
Odpowiadając na zapytanie radnego Jana Greczycho, Burmistrz Zb ąszynka 
poinformował, iŜ Skarbnik Gminy  omawiając projekty uchwał przedstawiła bieŜącą sytuację 
zadłuŜenia Gminy. Uzupełniając tym samym wypowiedź Pani Skarbnik, Burmistrz  
poinformował, iŜ zakładając sytuację natychmiastowego Ŝądania spłaty zadłuŜenia, 
dopuszczalny wskaźnik zadłuŜenia wynosi 60%, natomiast w Gminie Zbąszynek na koniec 
2010 roku przewidywany wskaźnik wynosił ok. 49%, zaś jego prognozowana wysokość na 
koniec  roku bieŜącego wyniesie najprawdopodobniej 42,29%. 
Ponadto nawiązując do stwierdzenia radnego przy okazji omawiania projektu uchwały  
w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza, Pan Wiesław Czyczerski  podkreślił fakt, 
iŜ w Gminie nie zaciąga się kredytów konsumpcyjnych dla celów własnych. W zeszłym roku 
zaciągnięto tylko jeden taki kredyt, który przeznaczono na dofinansowanie oświaty (spłacony 
do końca roku). Celem niniejszej poŜyczki było ukazanie w sprawozdaniach przekazywanych 
Ministerstwu Edukacji Narodowej ilości środków finansowych, które Gmina dokłada do 
oświaty. Być moŜe działania te skutecznie zobrazują fakt, iŜ przekazywane przez MEN 
środki nie są wystarczające. Na koniec Burmistrz Zb ąszynka  jeszcze raz zaznaczył fakt, iŜ 
wszelkie pozostałe kredyty są kredytami inwestycyjnymi, przeznaczonymi na rozwój naszej 
Gminy, a ich ilość świadczy o tym, iŜ zarówno on jak i pracownicy Urzędu dokładają 
wszelkich starań, by wspomagać rozwój naszej okolicy. Ponadto zaciągane kredyty są 
kredytami preferencyjnymi (tj. kredytami poniŜej stopy redyskonta, czyli poniŜej wskaźnika 
inflacji, co oznacza, iŜ zaciąganie ich  jest rozwiązaniem tańszym, niŜ wykorzystywanie 
środków własnych). 
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Do pkt. 12  
 
 Oświadczenia i wolne wnioski 
 
Radny Łukasz Szyma ński reprezentując Klub Samorządny Zbąszynek odniósł się do 
głosowania nad Uchwałą Nr VIII/27/2011 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza 
Zbąszynka oraz do spostrzeŜeń zgłoszonych przez radnego Jana Greczycho.  
Zdaniem radnego, Rada Miejska powinna uwzględniać i przede wszystkim doceniać 
zaangaŜowanie Burmistrza w rozwój naszej Gminy. Głosowanie i podjęta tym samym 
uchwała świadczy o tym, iŜ efekty Jego pracy są dostrzegane. Poza tym podjęcie niniejszej 
uchwały jest zdaniem radnego nie tylko nagrodą za wkład wniesiony w prace na rzecz 
Gminy, ale i  kredytem zaufania na przyszłość, który zapewne Pan Burmistrz  dobrze 
spoŜytkuje.  
 
Radna Gra Ŝyna Znamirowska – Szwarc  poruszyła kwestię  pisma zachęcającego do 
podjęcia uchwały w sprawie dopłat dla rolników. Radna chciała wiedzieć, czy temat ten 
powróci przy najbliŜszej okazji. 
Przewodniczący Rady poinformował, iŜ  niniejszy temat będzie poruszony na czerwcowym 
posiedzeniu  Konwentu. 
 
Następnie Przewodnicz ący Rady  poinformował o tym, iŜ: 
 

� oświadczenia majątkowe złoŜone przez radnych w najbliŜszym czasie zostaną 
wysłane do Urzędu Skarbowego, 

� radni w dalszym ciągu mogą składać swoje zdjęcia, celem odebrania legitymacji 
radnego. 
  

Ponadto Przewodnicz ący Rady:  
 

� podziękował radnym za udział w Turnieju Strzeleckim z okazji Święta Samorządu 
Terytorialnego, ogłosił jego wyniki, pogratulował zwycięzcom, 

� zaprosił radych oraz gości przybyłych na sesję do udziału w obchodach XV 
Memoriału im. B. Niemca, a tym samym zachęcił do uczestnictwa w koncercie pt. 
„Studnia dla Południa” organizowanym przez młodzieŜ z I Gimnazjum w Zbąszynku, 
który odbędzie się w najbliŜszą niedzielę w Domu Kultury w Zbąszynku, 

� przypomniał, o tym iŜ w dniu  27.06.2011 przypada 21 rocznica powstania 
Samorządu Terytorialnego. Z tejŜe okazji złoŜył Ŝyczenia wszystkim pracownikom 
samorządowym, Ŝycząc im zdrowia, szczęścia i satysfakcji z wykonywanej pracy.  

 
 
Na koniec Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe protokół z poprzedniej sesji 
Rady przez czas trwania sesji był wyłoŜony do wglądu i nie wpłynęły Ŝadne uwagi co do jego 
treści. Następnie zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
- za przyj ęciem protokołu z VII zwyczajnej  sesji Rady z dnia 28.04.2011 r. głosowano- 
14  głosów „za”.   
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe w wyniku głosowania protokół z VII 
zwyczajnej sesji z dnia 28.04.2011 r. został przyj ęty jednogło śnie w obecno ści 14 
radnych.  
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Do pkt.12  

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1515 zamknął  VIII 
zwyczajną sesję Rady Miejskiej. 

Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Bernadetta Zięba                             Wioleta Muszyńska                            Jan Mazur 

Protokół otrzymuj ą: 

1. Burmistrz  
2. Sekretarz 
3. Skarbnik  
4. Przewodniczący Rady 

 


